



Dagordning styrelsemöte 3/3 - 2020

§1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

§2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Niclas Landström

Erica Källberg

Eliaz Utbult

Natasha Mattsson Larsson

Emmy Rylander

Masis Vardanian

Sebastian Torres

Robin Nappo

Rebecca Miller

Axel Halvarsson

§3 Val av mötesordförande

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

Natasha Mattsson Larsson och Erik Österberg väljs till mötets justerare.

§6 Fastställande av dagordning

Tre punkter läggs till: Oskyldighetsprojektet (18 §), budget (19 §), SJM (20 §)

Dagordningen fastställs med dessa tillägg.

§7 Varvet runt

Evenemangsansvariga (genom Eliaz Utbult och Robin Nappo): Har fått ut inbjudningarna till diplomeringen. Inbjudan till banketten är också ute. Inväntar nu budget till ceremonin och banketten. Det har även valts datum och tema för vårterminens sittning. Har börjat kolla på lokal för årsbalen.

Kassör: Har betalat några fakturor och fakturerat några. Har även varit nere hos kåren med några utläggslappar.

Kommunikationsansvarig: Har designat tröjor till styrelsen och mailat kåren om samarbete med tryckeri. Har fått en offert från tryckeriet.

Vice ordförande: Varit på JURO-möte, i Karlstad, i helgen. Vid mötet har de diskuterat diverse olika frågor (se punkten Juro 8 § nedan).

Sekreterare: SJM har flutit på som det ska. Kommer börja kolla på budget för lokala tävlingen inom en snar framtid. Har tagit emot och bekräftat anmälningar till Oskyldighetsprojektet. Ska även under veckan be institutionen om maillistor för att kunna bjuda in studenterna att vara medlemmar i JURO.

Idrottsansvarig: Har beställt material (fotbollar och dylikt) till fotbollen, samt hämtat SRL-tröjor från förra verksamhetsårets idrottsansvarig. Mailade arrangörerna för Universitetsfejden angående möjligheten att ta med supportrar till Uppsala. Har börjat ta kontakt med personer angående yoga-pass. Har även försökt kontakta Korpen-ansvarig om möjligheten att boka fotbollsplan för träning innan serien drar igång. Ska på lunchmöte med samarbetspartner på onsdag.

Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander): Fortsatt gå på en del möten med samarbetspartners. Samarbetspartners har börjat boka in datum för event. En samarbetspartner var på besök och bjöd på kaffe. Ska skicka ut nya utkast på avtal med samarbetspartners.

Ordförande: Har haft en del jobb inför JURO-möte. Har även kollat på ansökningarna till Oskyldighetsprojektet.

Chefredaktör för Rättstrycket: Arbetet med tidningen är igång. Har även mailat med samarbetspartners.

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller): Har varit på möte med utbildningsutskottet (institutionen). Under mötet lyftes bland annat problem som uppstått med canvas. Var även på möte med Education Committee. Ska idag planera inför "Speak up week". Kommer följa med kursombuden på utbildning på torsdag. Har fått in ett första SAMO-ärende

§8 JURO

Återberättelse från JURO-möte: Det var ett extra årsmöte vilket innebar mycket formalia. Vid mötet valdes person till posten som vice ordförande. Man pratade mycket om det organisatoriska. JURO är främst till för utbildningsbevakning där de olika juridiska föreningarna samarbetar. Ett ämne var hur man ska nå ut och öka transparensen. Man ska, i år, även jobba för att få bli en remissinstans. Man kommer även i år fokusera på psykisk hälsa.

Styrelsen diskuterar vad man vill lyfta i JURO. Betyg på uppsatsen tas upp. Man diskuterar även hur styrelsen ställer sig till att JURO jobbar för att juristprogrammen ska få högre anslag. Styrelsen ställer sig positivt till detta.

JURO består av tre olika arbetsgrupper: 1. Utbildningsgrupp (En fråga som varit aktuell här är betygssystemet) 2. Digitalisering. 3. Psykisk ohälsa.

Ordförande är med i digitaliseringsgruppen och utbildningsansvariga är med i gruppen som arbetar med psykisk ohälsa.

Vice ordförande berättar från möte i helgen:

GDPR: Eftersom JF ingår i kåren har HHGS mycket ansvar för detta. JURO-medlemskap kommer dock innebära att JF får ansvar för det medlemsregister. Allt som kan användas för identifiering ska egentligen tas bort (när det inte längre behövs). Viktigast är såklart adress och personnummer osv. Det måste, från början, framgå om styrelsen delar med sig av uppgifter till någon annan.

Hur man engagerar studenter på högre terminer: Mer kontakt med näringsliv togs upp som något som kan locka studenter från högre terminer.

Sexuella trackaserier: I de fall JF är delaktiga i evenemang eller dylikt är det viktigt att man vet vilka man ska vända sig till om något händer. Vissa lärosäten har som regel att de som ordnar evenemang ska meddela styrelsen om det uppkommer något. Helt enkelt jobba mer aktivt. Förslag på att kontakta SAMO om detta.

Stödpersoner: Något bara JF i Göteborg har. Två personer i arbetslivet (kolla på hemsidan vilka det är) som man kan kontakta om man utsätts för någon typ av sexuella övergrepp eller liknande. Det är för studenter men inte bara under studietiden utan också då man (exempelvis) jobbar som sommarnotarie eller dylikt.

Arbetsmarknadsdagar: Alla andra lärosätena har arbetsmarknadsmässa i november och december. Det är inte bestämt i Göteborg men det är önskvärt att byta till november eller december (istället för januari eller februari som det är nu). Detta då det brukar bli krångligt då vissa styrelser får två Gaiusmässor medan vissa inte får någon alls.

Engagemanssystem: Inget som berör Göteborg direkt men något som togs upp.

§9 Institutionens öppettider

Styrelsen diskuterar öppettider och möjligheten att gå till institutionen.

Det konstateras att man, i Göteborg, främst går till institutionen för att skriva ut tentor eller liknande.

Styrelsen diskuterar hur man skulle kunna öka tillgängligheten för studenterna till institutionen. Det tas då upp exv. diskussionsforum, mail, frågestunder m.m. Tidigare hade man möjlighet att ställa frågor anonymt (på GUL).

§10 Högre anslag till Juristprogrammet

Diskuterades ovan under punkt JURO 8 §.

§11 Mål med året

Man skulle i styrelsen individuellt fundera på mål med året. Det viktiga är att inte falla in i rutiner.

§12 JF-kläder till medlemmar

En del medlemmar är intresserade av kläder med JF-loggan. Förra styrelsen pratade en del om det men gick inte vidare. Nuvarande styrelsen ställer sig positivt till detta. Det skulle behöva bli till självkostnadspris.

Kåren (HHGS) har haft något liknande tidigare.

§13 Samarbete med IntU

Det görs en intressekoll hos styrelsen. Styrelsen ställer sig positivt till detta. En IntU-kväll föreslås. Man kommer fram till att främst kolla inför hösten, men man kanske skulle kunna ha något till våren också.

§14 Extern kommunikation

Styrelsen diskuterar vikten av att hålla en god ton i både interna och externa kommunikationen.

§15 Kontoret

Det är viktigt att kontoret hålls rent och städat då det ska vara till för styrelsens arbete och, vid behov, möten.

Datum då man skulle kunna fixa på kontoret. 15/3 föreslås och bestäms preliminärt.

§16 8 mars

FEMJUR ska bjuda på fika i 4h. Styrelsen diskuterar vad man vill göra. Man bestämmer att man ska höra av sig till samarbetspartner.

§17 FEMJUR

Styrelsen anser det vara behövligt med en kontaktperson då det kommer till kontakt mellan styrelsen och exv. FEMJUR, ELSA med flera. Erik Österberg föreslås som kontaktperson. Styrelsen godkänner förslaget enhälligt.

§18 Oskyldighetsprojektet

Första urvalet, där man tar fram personer man vill kalla till intervju, har gjorts.

Sebastian Wejedal kom med idén att man skulle ha en arbetsgrupp för oskyldighetsprojektet. Tanken är då att arbetsgruppen fungerar som ett sidoprojekt som JF Göteborg har hand om, där man jobbar mer generellt (exempelvis upprättelse för "shaken baby"-målen och skriva debattartiklar). Detta skulle i så fall starta igång till hösten. Styrelsen ställer sig positivt till denna idé.

§19 Budget

Kassören informerar hur man fyller i blankett för utlägg. Det är viktigt att skriva upp det exakta beloppet.

§20 SJM

Sekreteraren ställer lite frågor om hur han ska göra sin budget inför lokala finalen i SJM.

§21 Övrigt

Styrelsen diskuterar hur det fungerar med medlemskap i kåren (HHGS) då det varit aktuellt i samband med försäljning av biljetter till diplomeringen.

Testamenten: Styrelsen påminns om att det, trots att det är långt kvar, kan vara bra att löpande skriva upp noteringar för att underlätta skrivande av testamente vid slutet av verksamhetsåret.

§22 Nästa möte

Juridiska Föreningen i Göteborg
Handelshögskolan, Göteborgs universitet. Vasagatan 1, 405 30 Göteborg

Tisdag 10/3 8:00-10:00

§23 Mötets avslutande

Mötet avslutas.